
Generalforsamling Grundejerforeningen
Holmetoften/Bushøjvej
 

Onsdag d. 19. april 2023 kl. 19:00
i Caféen ved Holme Lokalcenter, Nygårdsvej 34

 
DAGSORDEN
 

1. Velkomst og valg af dirigent

a. Henrik Jensen HT 42 blev valgt som dirigent og kunne godkende at formalia var i orden.

 
2. Formandens beretning om foreningens virke i 2022

a. Formand Kasra kunne fortælle om bestyrelsens arbejde det seneste år. Se venligst særskilt
dokument “Formandens beretning 2022/2023.”

 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2022

a. Kasserer Anders fremlagde det reviderede regnskab som er godkendt af vores to revisorer.
Eneste særskilte kommentarer er at regnskabet er + 5000 kr i overskud da sommerfesten ikke
var så bekostelig som forventet. Der er ca. 85.000 kr på foreningens konto. Der var ikke
yderligere kommentarer til regnskabet fraset hvorfor der kun var sat 4000kr til
“bestyrelseshonorar”. Dette skyldes at et af overførslerne er flyttet til 2023, hvilket også
afspejler sig i budget for 2023.

 
 

4. Bestyrelsens forslag

a. Bestyrelsens forslag til budget for 2023

i. Budget for 2023 fremlægges.

1. Budget post for hver bestyrelsesmøde sættes op til 400 kr primært pga.
inflation.

2. Budget for sommerfest nedsættes til 10000.

3. Budget for Generalforsamling sættes op til 5500.
Budgettet blev godkendt.

 
5. Indkomne forslag fra medlemmerne.

a. Morten Christensen BHV 214: Forslag vedr. ændringer til træer på Bushøjvej

i. Morten fremlægger sit møde med kommunen vedr. træer langs BHV. Der er muligvis
mulighed for at skifte træerne til en anden træsort med langsom vækst. Isåfald vil man
starte ved Saralyst kirken og i 2024 tage den sidste halvdel.

1. Grethe BHV 272 glad for forslag, træerne tager solen og der er meget nedfald
der stopper ristene.

2. Erik HT 4 glad for forslag.

3. Thorkild BHV 264, er der mulighed for at styne træerne?

4. Hanne HT 76. Foreslår en anden træ-art der ikke vokser så hurtigt. Evt.
Kirsebær træer.

5. Thorning BHV 218. Synes træerne sviner. Anbefaler beskære dem til 3-4 m
højde.
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6. Ole HT 60 foreslår at træerne kunne blive brugt som træskulptur.

7. Morten vil meget gerne have input til træsorter som kunne være en mulighed.

8. Erik HT 4 vil gerne bede alle om at feje, inden alle kloakriste bliver
tilstoppede.

ii. Generelt stor tilslutning for ændring af træerne på BHV, Morten har fået mandat til
at fortsætte sin kommunikation med kommunen.

 
6. Valg til bestyrelsen

a. Anders Zimmer Soegaard-Hansen HT 64 (modtager ikke genvalg)

i. Thorkild BHV 264 stiller op, bliver valgt.

b. Morten Christensen BHV 214 (modtager genvalg)

i. Morten bliver genvalgt.

c. 2 suppleanter

i. Anders HT 74 har givet tilsagn til Kasra om at han gerne vil være suppleant, bliver
valgt ind.

ii. Jonna HT 34 Vil gerne være suppleant.

 
7. Valg til legepladsudvalget

a. Henrik HT nr. 26 og Marc HT nr. 20 vil gerne fortsætte, der planlægges en arbejdsdag til
foråret/sommer. Der kommer særskilt mail ud. Dette vil blive i samarbejde med GF
Provsteparkvej.

 
 

8. Valg af to revisorer

a. Henrik HT 38 vil gerne være revisor.

b. JC HT 4  vil gerne være revisor.

9. Valg til fest udvalget

a. Sidste års festudvalg er allerede aktive og søger flere medlemmer. Der er sendt mail ud og der
kommer info ud direkte fra festudvalget. Sæt kryds i kalenderen 19. August. Der vil bl.a.
blive hyret en slagter, der vil tilberede maden. Der vil forekomme en egenbetaling men også
et tilskud fra Grundejerforeningen. Vi håber på bred tilslutning til festen.

 
10. EVT.

a. Erik HT 4 opfordrer til at man tager noget mere af det udleverede sand, og vi vil senere gå en
runde senere for at fjerne det sidste.

b. Der blev givet vingaver til afgående bestyrelsesmedlem Anders samt revisorer Grethe BHV
272 og Henrik HT 42.
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